

穿梭巴士時間表 (九龍灣國際展貿中心) Shuttle Bus Service Schedule, KITEC

星期一至五 Mon - Fri	28/29 (座seats)	49 (座seats)	星期六 Sat	28/29 (座seats)	49 (座seats)	星期日及 公眾假期 Sun & PH	28/29 (座seats)	49 (座seats)
06:45-08:00	2	3	06:45-20:00	2	3	06:45-10:00	1	2
08:00-10:00	2	9						
10:00-12:00	2	3						
12:00-15:00	2	6				10:00-20:00	2	3
15:00-17:00	2	3						
17:00-20:00	2	7						
20:00-24:00	1	1	20:00-24:00	1	1	20:00-24:00	1	1

- 備註：  
Remark :
- (1) 手提行李體積不可超過60cm x 30cm x 30cm  
Passenger's hand baggage should not exceed the dimension 60cm x 30cm x 30cm
  - (2) 不能攜帶大型寵物上車，小型寵物需放置於寵物袋內(不可外露)  
Large animals are not allowed to take on board. Small animals should be kept in bags (Cannot be exposed outside)
  - (3) 穿巴士班會因應實際路面交通情況作出調整或更改，恕不另行通知  
Shuttle bus schedule will be adjusted or changed without prior notice due to the road traffic conditions
  - (4) 等候時間約5-15分鐘  
Waiting time around 5-15 mins
  - (5) 由6月1日起，乘客於星期一至五(公眾假期除外)上午9時前需憑KITEC/E-Max租戶認可職員證或已登記八達通卡乘搭穿梭巴士由德福前往本中心。  
Effective from 1 Jun 2020, passengers are required to present the approved staff ID or registered Octopus Card of KITEC/E-Max tenants when boarding shuttle bus at Telford Plaza before 9:00am from Monday to Friday (Except public holidays).

\*以上資料僅供參考用途 Schedules above for reference only